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Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Tidpunkt 
Onsdagen den 28 augusti, kl 15:30-17:30 
 
Plats 
Arbetsmarknadsförvaltningen, Palmfeltsvägen 5  

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor 
Bengt Lyngbäck, FUB Stockholm- För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning 

Ann-Cristin Broberg, Neuroförbundet Stockholm 

Doaa Zatara, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

Anderas Nyhlén, Autism Stockholms Län 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 
Amina Engman Bel-Haj, Strateg inom mänskliga rättigheter  
Payam Abdulkarim, enhetschef FoP 

Sandra Degsell, enhetschef, Kompetensförsörjning och Utveckling 

Karina Uddén, förvaltningschef  

Lykke Ask, sekreterare 

Lars Ahlenius, bitr. enhetschef FoP 

Kristina Videla, projektledare 

Förhinder 
Anna Palmborg, DHR- Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet 

Ahmed Cherif, FHDBF – Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med familjer 

Sven Zachari, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad  

 

Justering 
Justerat den 2024-08-30 
 
Bengt Lyngbäck    Andreas Nyhlén 
Ordförande      Justerare   
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§1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Bengt Lyngbäck öppnade mötet och dagordningen 
fastställdes.  
 

§2. Val av justerare samt justeringsdag 

Andreas Nyhlén valdes till justerare. Protokollet justeras den 30 augusti.  
 

§3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades och föregående protokoll lades till 
handlingarna. 
 
 
§4. Lärkedjan – Anställning med validering 

Kristina Videla, Lars Ahlenius samt Payam Abdulkarim, samtliga från 
FoP, presenterade projektet för rådet. 

Syftet är att skapa en modell för kompetensförsörjning inom olika 
branscher/yrken för att personer med IF (intellektuell 
funktionsnedsättning) ska få en anställning och ett hållbart arbetsliv.  
Detta genom att skapa förutsättningar för och möjlighet till lärande på 
en arbetsplats istället för i ett klassrum. 
 
Deltagarna kommer att få en kombinerad arbetsinsats med ett team kring 
sig, bland annat en handledare på arbetsplatsen, en jobbcoach på enheten 
och en lärare under anställningen. Deltagarna anställs som 
serviceassistent/stockholmsjobbare och deras tillägnade kunskaper på 
arbetsplatsen ska valideras mot kunskapskrav i kursplaner inom 
yrkestiteln vårdbiträde. Efter projekttiden är målet att deltagarna ska 
erbjudas en ordinarie anställning som vårdbiträde, med eller utan 
lönesubvention. 
  
Projektet är beviljat av Sociala investeringsfonden och ska pågå under 4 
år, från och med september 2024. 
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§5. Aspiranters övergångar till komvuxstudier 

Förvaltningen hade inför mötet sänt ut underlag till projektet 
Aspiranters övergångar till komvuxstudier för att få in rådets synpunkter 
och inspel. Återkoppling från rådet gavs:  

- Säkerställ hållbar implementering 
- Löpande utvärdering och anpassning 

Frågor till projektgruppen 
 Hur planerar ni att säkerställa att de insatser som identifieras 

verkligen implementeras och följs upp på ett effektivt sätt? 
 Vilka metoder använder ni för att kartlägga hinder på ett sätt som 

säkerställer att ni inte missar några viktiga faktorer? 
 Hur säkerställer ni att aspiranternas egna röster får en central roll 

i utformningen och implementeringen av insatserna? 
 

§6. Rapportering kring T1:an 

Förvaltningen informerade kort om tertialrapporten kopplat till rådets 
fokusområden. Informationen sänds ut rådet.  
 

§7. Implementering av reviderade programmet för 
tillgänglighet och delaktighet samt tillämpningsanvisningarna 
 
Förvaltningen informerade om de planer som finns för implementeringen 
av programmet. Under hösten 2024 kommer förvaltningen att lyfta 
programmet via chefsforum för att öka kunskaperna.  
 

§8. Ärenden från nämndens sammanträde den 3 september 
-Handlingar fanns tillgängliga på Meetings Plus inför mötet. 

Rådet har tagit del av ärenden och fick kort genomgång av 
förvaltningschefen. 

Rådet framförde en synpunkt kopplat till remissvaret gällande 
Mötes- och resepolicyn för Stockholms stad: De önskas fortsatt 
arbete kring tillgängligheten gällande läsbarhet av underlag och 
dokument samt digitala verktyg.  
 

§9. Övriga frågor 
 
Förvaltningen planerar att träffa Järva stadsdelsförvaltnings 
funktionshinderråd för utbyte av erfarenhet kring arbetssätt för rådet.  
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